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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:1408 Helikopterflottiljens flygtillstånd på Malmen

I mitten av augusti genomförs den största försvarsmaktsövningen på över 20 år, 
Aurora 17. Ca 19 000 kvinnor och män kommer att delta i övningsområden i 
och kring Stockholm, Mälardalen, Gotland och Göteborg. I tider av 
säkerhetsmässigt negativ omvärldsutveckling är det viktigare än någonsin med 
övningar som stärker det nationella försvaret både på bredden och på djupet. 
Det är av vikt att såväl Försvarsmakten som övriga deltagande myndigheter, 
organisationer och utländska deltagare får möjlighet att öva i så verklighetsnära 
situationer som möjligt.

Det är därför med förvåning som man i medierna (P4 Östergötland den 11 
maj) kunde läsa att helikopterflottiljen, förlagd på Malmen i Linköping, inte 
erhållit tillstånd från generalläkaren för flygning nattetid. Detta är både en 
mycket central och viktig del i strategiskt utförande av övningen och en del av 
helikopterpersonalens träning. Flottiljen har enligt uppgift överklagat 
generalläkarens beslut till regeringen men fått avslag på sin begäran. Det får till 
konsekvens att användningen av helikopterflottiljen som resurs i Aurora 17 
kommer att begränsas. 

Det är oklart på vilken grund som regeringen avslog Helikopterflottiljens 
överklagande. 

Min fråga till försvarsminister Peter Hultqvist är därför följande:

 

Är försvarsministern beredd att verka för en omprövning av regeringens 
avslagsbeslut med tanke på den begränsning av övningen Aurora 17 som 
beslutet innebär?

………………………………………

Annicka Engblom (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-16
Besvaras senast
2017-05-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


